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Kommentar  
 

2014 var andra året då ST hade ansvaret för ponnytravtävlandet i Sverige. Ett tävlande som 

fått både ris och ros. Ros har getts beträffande administrationen och allt det arbete som 

förknippas med tävlingsarrangemangen. Klubbarna har här fått mycket tid över till att bedriva 

föreningsaktiviteter och medlemsvård. Ytterligare rosor har getts till de många sällskap som 

på sitt sätt att engagerat sig i ponnytravet. Vid ordförandekonferensen, 

representantskapsmötet och ungdomstinget var det ingen som hade något negativt att säga om 

sitt samarbete med sällskapet. Dock fanns det på några platser lite problem i umgänget med 

travskolorna. Detta måste nu tas tag i då vi arbetar mot samma ungdomar och kan inte 

motarbeta varandra. Styrelsen har påtalat detta för ST och att något kommer att göras i den 

riktingen är jag helt övertygad om. En bidragande orsak till sällskapens välvilja är naturligtvis 

upptäckten av hur värdefullt ponnytravet är för nyrekryteringen till travet. Detta har inte minst 

ST tyckt, då de vid förtroenderådet i mars informerade om, i samband med presentationen av 

banornas uppdrag och införande av den s.k. incitamentmodellen, att modellen gällde även för 

ponnytravet. Dock kom det smolk i denna glädjebärgare vi ett möte som ST kallat 

basföreningarna till senare under juni månad, där incitamentmodellen presenterades mer i 

detalj och ponnytravet var då borttaget. Detta resulterade i ett stort frågetecken och protest 

från samtliga närvarande basföreningar. En skrivelse från SPTF:s styrelse till förtroenderåden 

i Malmö under hösten författades och skickades till styrelsen för ST. Vid möte i september 

antogs vår skrivelse enhälligt av förtroenderådet och det gavs ST:s styrelse i uppdrag att se till 

att ponnytravet togs med i incitamentmodellen. Vad detta innebär för sällskapen och 

ponnytravet återstår att se under kommande år, men att ponnytravet på så sätt bidrar 

ekonomiskt för sällskapen är helt klart. Detta garanterar att ponnytravet inte får stryka på 

foten i planeringen då de även bidrag med pengar till sällskapen.  

Ris har getts framförallt på propositionernas utformning och klubbars möjlighet till påverkan 

av dessa. Ris har även getts till nu gällande montéregler.(se vidare längre ner i berättelsen) 

Kurvan för antalet licenser och framförallt aktiva licenser har nu försiktigt vänt uppåt. Det är 

också flera som kör lopp och det startar i snitt flera hästar per lopp än 2013. Antalet licenser 

har ökat med i snitt c:a 3,5 % i förhållande till 2013. 
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Vad vi kan utläsa av ovanstående diagram är att det inom åldersgrupperna vänt uppåt. 

Detta är bra men vi får inte trots detta slå oss till ro utan måste utveckla ponnytravet och göra 

det ännu intressantare för alla åldersgrupper och därmed kunna behålla dem inom 

ponnytravet, och sedan forsla över dem ”stor” travet när de så själva önskar. Det som 

fortfarande dock är bekymmersamt är den fortsatta låga nivån av betäckta ston. Vi måste ha 

en väl fungerande ponnyavel i Sverige. Våra ston måste sättas i aveln medan de kan, för att 

säkerställa behovet av bra individer till ponnytravet. Inom en snar framtid tror jag att det 

kommer att uppstå brist på bra tävlingsindivider, då efterfrågan ökar i Norden och övriga 

delar av Europa. De negativa trenderna måste vi tillsammans försöka vända uppåt igen. 
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Ett bra exempel på positiva saker som hänt under ponnytravet 2014 är förändringen av 

mätningsreglementet. Det togs emot bra av Er hästägare och det innebar en förenkling och 

mindre kostnad för Er i framtiden. Men för att detta skall fungera, infördes en skärpning av 

kontrollmätningarna inför tävling. Kontrollmätningar genomfördes på 3 olika ställen och på 

c:a 100-talet ponnyer. Endast 2! höll inte måttet vid kontrollen, men gick sedan in vid den 

extra mätning som genomfördes i hemma miljö. Kontrollmätningarna kommer att kvarstå och 

ev. utökas under 2015. 

Återigen har vi sett många utomordentliga prestationer på våra travbanor av såväl hästar som 

kuskar/ryttare. Grattis till Er alla som deltagit i vår verksamhet, gjort bra prestationer och 

lycka till i framtiden med Ert arbete och tävlande inom ponnytravet. Ponnytravet har ett gott 

rykte och står sig starkt inom ST och deras basföreningar tack vare Er. Några av de starkaste 

upplevelserna för min egen del under året har varit alla de svenska rekord som sattes. Hela 7 

nya rekord kunde registreras när året var slut, nämligen Månstorps Quadro 2.24,9a på 

Hagmyren, Månstorps Opal 2,17,2 på Dannero, Come Clarity 1,55,4 på Åmål, Tip 

Top1,49,2a på Vaggeryd, Tuffing 1,34,8 på Eskilstuna tillika världsrekord, Thyra Tyrann 

1,38,2 på Östersund samt Tuffings monté rekord 1,41,1 på Gävle. Förutom dessa kan också 

nämnas alla SM och mästerskapsvinnare under året.  

Ett återkommande debattämne inom organisationen även detta år har varit reglerna för monté 

tävlandet och då främst reglerna avseende längd och vikt på ryttarna. Vi kan konstatera att 

SPTF har endast små möjligheter att påverka reglernas utformning, men styrelsen gav ett löfte 

i samband med representantmötet i november 2014, att vi skulle verka för att bl.a. förändra 

nuvarande montéregler. Det kommer vi att göra genom att först skicka en skrivelse till ST/ 

Hans Ljungkvist. 

Ett annat ämne som är hett, är utseendet på propparna. Här kan vi bara konstatera att flera 

klubbar inte engagerat sig tillräckligt i kontakterna med sällskapet och framfört sina 

synpunkter. Detta måste klubbarna ta tag i och ta kontakt med sporten på sällskapet när 

förslag till propparna kommit och delta sedan i arbetet om de skall ha någon möjlighet att 

påverka propparna. Dock är det klart att divisionssystemet blir kvar. Vid repskapsmötet 

presenterades en enkät gjord av Veronica Ingolf Östanåkra Ponnytravare som visade att av de 

232 inlämnade svaren (alla typer av ponnyaktiva) var det 69 % som tyckte att man skulle 

skriva mer proppar med tillägg efter tid. Dessa 69 % utgör c:a 23 % av alla som innehar 
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någon form av licens. I samma enkät tyckte 56 % av de inlämnade svaren att ST och 

klubbarna tillsammans skall utforma och ha ansvaret för propparna därför att då kommer man 

ifrån bl.a. problemen med framför allt jäv.  

 

Wångens satsning på Ponnytrav Elitveckan (PEV) för våra champions ute på banorna. Enligt 

de som deltog under denna vecka 2014,var det en mycket givande och lärorik vecka. Många 

uppskattade närvaron av flera kända kuskar inom travsporten, och att de deltog i ungdomarnas 

olika pass som genomfördes. Bra satsat av Wången, ST, travsällskapen och KRAFFT som 

sponsrar denna vecka. Wången har vidareutvecklat sitt koncept under 2014 med att under 

2015 köra ett dubbeltrav tillsammans med ÖPTK och detta på sin egen bana. 

 

SPTF har återigen satsat pengar på att stimulera klubbarna och de aktiva genom att bl.a. betala 

ut resebidrag och bekosta priser till årets pristagare. Detta har naturligtvis påverkat vår 

ekonomi, men med ett idogt arbete från styrelsen och med de aktivas bästa för ögonen har vi 

lyckats något så när. Vi kan konstatera att budgeten har kunna hållits med ett litet underskott. 

Inför kommande år måste vi alltjämnt se över vår ekonomi ordentligt och penitriera våra 

utgifter i förhållande till våra inkomster. En mer detaljerad redovisning finns på annat håll i 

verksamhetsberättelsen. 

 

Året som gått har varit ett intressant år för SPTF. Bidragande orsak till detta är att vi nu gjort 

vår stämma hörd vid förtroenderådet som fullvärdig medlem i familjen Svensk travsport och 

fått gehör för våra synpunkter.  

 

Jag kan även detta år konstatera att tiden för mångas ideella engagemang inte alltid räckt till 

p.g.a. alla andra måsten och åtaganden som familjeliv, egen tid, andra intressen mm. Vi måste 

därför inom förbundet och alla klubbar jobba ännu hårdare för att hjälpas åt med det ”lilla” vi 

kan, samt ta emot all hjälp vi kan få, stort som litet. Vi måste alla inom ponnytravet, med 

största ödmjukhet, eftertanke och framför allt positiv inställning fortsätta engagera oss i det 

globala arbetet för ponnytravets utveckling samt för våra barn och ungdomars välbefinnande 

och fortsatta utveckling till bra idrottsutövare och samhällsmedborgare.  

 

Tusen tack för året 2014 och väl mött 2015! 

 

Ha dä gött! 

Arne Florqvist 

Ordförande 



Svenska Ponnytravförbundets styrelse 2014 
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Ekonomisk rapport 

     

         RESULTATRÄKNING 2014-01-01 - 2014-12-31 

Svenska Ponnytravförbundet 2014 
    

         Inkomster 
       Medlemsavgifter 
 

167 200,00 
     Sponsorförsäljning 

 
30 000,00 

     Bidrag ST 
 

140 000,00 
     Övrigt 

  
4 450,00 

     Ränteintäkter 
 

3 454,84 
     Summa intäkter 

 
  

 
345 104,84 

   

         Utgifter 
        Löner och sociala kostnader -103 316,00 

     Möteskostnader 
 

– 88 656,00 
     Resekostnader 

 
– 74 719,00 

     Telefon och porto 
 

– 4 383,50 
     Marknadsföring, trycksaker – 8 194,00 
     Hemsida 

  
– 21 069,75 

     Kontorsmaterial, 
kontrollmätning – 8 735,00 

     Årets Ponnytravklubb 
 

– 10 000,00 
     Tävlingskostnader 

 
– 26 509,00 

     Summa kostnader 
 

  
 

-345 582,25 
   

         Årets resultat 
   

– 477,41 
     

        BALANSRÄKNING 2014-12-31 
     

         Tillgångar 
    

Skulder och Eget kapital 
  Postgiro  

  
15 572,51 

 
Leverantörsskulder 

 
– 4 125,00 

Skandiakonto 
 

489 629,93 
 

Upplupna kostnader 
 

– 1 901,00 

Skattekonto 
 

1,00 
 

Kortfristiga skulder 
 

– 1 250,00 

Kundfordringar 
 

33 224,00 
 

Balanserat resultat 
 

-543 829,85 

Övriga kortfristiga fordringar 12 201,00 
 

Årets förlust 
  

477,41 

Summa Tillgångar 
 

550 628,44 
 

Sa Skulder och Eget kapital -550 628,44 

     

Kommentar 

 

 När det gäller intäkterna kan vi lyfta fram att ST:s verksamhetsstöd drogs ned med 10 000 kr, 

och att medlemsavgifterna minskat från föregående år med c:a 25 000 kr samt att utgifterna 

för priser till årets hästar, mm drog över budgeten med c:a 11 000 kr (felfakturering). 

Glädjande nog hittade vi en sponsor som bidrog med hela 30 000 kr mot reklam vid våra 

mästerskapslopp. 

Utgifterna i övrigt visar att budgeten stämt ganska bra med verkligheten. Hela vår verksamhet 

präglas av försiktighet. Det fattas en återbetalning för felfakturering av priser samt utbetalning 

av resor till vissa klubbar för 2014. Redovisningen blir inlagd under år 2015. Det kommer inte 



att påverka budgeten i nämnvärd grad. Årets resultat blev en mycket liten avvikelse från den 

lagda budgeten med -477,41kr. 

På det hela taget är vi nöjda med att kunna lämna ifrån oss ett bokslut med budget i stort sett i 

balans. Förbundets ekonomi är fortsatt stark. 

Styrelsemöten mm 

Under 2014 har SPTF:s styrelse avhållit följande styrelsemöten: 

 

16 januari  fysiskt 

20 februari  videomöte 

22 mars  fysiskt i samband med årsmöte 

23 mars   – konstituerande möte nya styrelsen 

24 april  fysiskt 

22 maj  videomöte 

  9 augusti  fysiskt 

18 september  telefon  

29 oktober  telefon 

28 november  fysiskt i samband med reskapsmöte/ungdomsting 

 

 

Därutöver har styrelserepresentanter deltagit i möten med Svensk Travsport, PTK 

(ponnytravkommittén) basföreningsmöten, ordförandekonferens, representantskapsmöte och 

ungdomsting samt deltagit i olika arbetsgrupper inom ST som berör ponnytravet. Styrelsen 

har dock försökt begränsa sitt deltagande p.g.a.ekonomin. 

 

Kansli 

SPTF:s kansli har under 2014 bemannats av Thomas Ljungman. Rikard har som 

ponnysportchef företrätt ponnytravet i de olika forum som finnas på ST. Rikard har också 

varit sammankallande i ponnytravkommittén. I denna kommitté har div. frågor som berör 

ponnytravet ventilerats och diskuterats. Denna kommitté är genom Rikard kontakten till bl.a. 

reglementskommittén inom ST. Frågorna som tas upp skall förankras i respektive 

huvudorganisation. 

 

Mobbing 

Tyvärr har det under 2014 kommit till vår kännedom att det fortfarande finns några ungdomar 

som drabbats av mobbingliknade inlägg i olika typer av sociala medier på internet eller på 

våra travbanor. Det måste bli slut på detta och SPTF vill återigen påpeka att vi har 

nolltolerans mot detta inom ponnytravet. Här har Ni ungdomar och vuxna själva ett stort 

ansvar och vi alla måste hjälpa till att stävja sådana företeelser med att föregå med goda 

exempel. Vi kommer även i fortsättningen att agera med all kraft mot alla former av mobbing 

och vi kommer att göra allt som står i vår makt att få bort detta från ponnytravet. SPTF har 

därför beslutat om att anta en policy som gäller för samtliga inom ponnytravet, den lyder 

 

Genom en god etik och moral som innebär ärlighet och öppenhet, agera med ett gott syfte 

och god vilja, ta ansvar och agerandet ska utmärkas av ordning och reda. God etik och 

moral innebär även ett tydligt avståndstagande mot dopning, droger och mobbing.  



 

Inom Svensk Travsport har under 2014 också bestämts en policy att gälla för alla 

licensinnehavare och som lyder enligt följande: 

 

I ponnytravet jobbar vi för jämställdhet och rättvisa, har en positiv attityd samt nolltolerans 

mot mobbning och andra kränkningar. Tonen mot varandra ska vara respektfull såväl i möten 

som i sociala medier och andra kommunikationsformer. 

Möten med Svensk Travsport (ST) 

 

Ett antal möten mellan SPTF och Svensk Travsports har hållits 

Vi från SPTF har deltagit i arbetet med att förverkliga de intentioner och riklinjer som finns i 

”Horisont 2017”. Ungdomssatsningen och ponnytravtävlandet anses som sagt som en 

prioriterad del och en resurs för framtida rekryteringar av aktiva, hästägare, funktionärer mm 

inom hela travsporten. Detta har inneburit att ponnytravet ännu varit rätt så förskonade av de 

besparingar som drabbat travsporten under 2014 

Detta och mer därtill bevakar och arbetar vi med inom bassamverkan tillsammans med övriga 

intresseorganisationer. 

Det har som vanligt och när det ansetts behövligt varit täta kontakter mellan SPTF:s 

Au/styrelsen och Svensk Travsport/Rikard Sjöberg i hans arbete med att ST nu är ansvariga 

för ponnytravtävlandet.  

Verksamhetsbidrag 
 

Av ST fick SPTF 2014, 140 000 kr i verksamhetsbidrag. Utöver detta har SPTF till största del 

finansierat sin verksamhet genom medlemsintäkter och sponsorer. 

Basföreningarna 

 

SPTF har deltagit i flertalet möten som Bas inom ST haft under året. SPTF har i dessa 

sammanhang som vanligt framfört våra synpunkter på frågor som varit av intresse för 

ponnytravet. SPTF har i.o.m sitt fulla medlemskap i ST varit en förening lika betydelsefull 

som övriga inom bas. Ponnytravet kan nog sägas vara en av de betydelsefullaste när det gäller 

nyrekrytering av ungdomar till Svensk Travsport. Dock skall inte övriga basföreningars 

betydelse underskattas. Alla vi har vår unika betydelse för utvecklingen av Svensk Travsport. 

Övriga föreningar i BAS har alltid ställt sig bakom våra synpunkter och krav, genom 

uttalanden och skrivningar i sina verksamhetsplaner till ST påtalat SPTF:s viktiga roll och 

arbete i den så betydelsefulla och eftersatta rekryteringen av ungdomar till travet och mottot 

Vi skall bli fler.  

Licens/Utbildningskommittén 

 

Under 2014 har klubbarna återigen uppmärksammat styrelsen om svårigheten med att inom 

rimlig tid och till rimliga kostnader kunna erbjuda licensutbildning till våra ungdomar. 

SPTF:s AU har under året vid sitt enda möte med avdelningen för utbildning och näring, 

framfört dessa synpunkter, men inte fått gehör för dem.  



Ordförandekonferens  
 

Med anledning av de förändringar som skedde under 2013 och enlig stadgarna inbjöds till en 

ordförandekonferens den 4 okt. 2014. Rikard Sjöberg deltog och informerade om vad som 

skett under året och vilka planer som fanns inför kommande år. Ett försök att minska 

klubbarnas kostnader och effektivisera vårt arbete gjordes med att genomföra även i år denna 

konferens som en videokonferens. Klubbarna hade tagit kontakt med den närmaste travbana 

som hade utrustning för detta och kopplade upp sig mot Hästsportens Hus där ST:s 

representant var närvarande.  

 

Följande klubbar deltog: 

Bollnäs ponnytravklubb, Dala Ponnytravklubb, Dannero Ponnytravklubb, Eskilstuna 

Ponnytravsällskap, Gotlands Russtravklubb, Gävle Ponnytravklubb, Hagmyrens 

ponnytravklubb, Halmstads Ponnytravsällskap, Kalmar Ponnytravare, Mantorps 

Ponnytravklubb, Norrbottens Ponnytravsällskap, Skellefte Ponnytravklubb, Skånes 

Ponnytravklubb, Solängets Ponnytravklubb, Stockholms Ponnytravsällskap, Tingsryds Kör & 

Ridklubb, Tomelilla/Österlen Ponnytravklubb, Umåker Stall 10B, Värmlands 

Ponnytravsällskap, Åby Ponnytravklubb, Östanåkra Ponnytravare, Östersunds 

ponnytravklubb. 

 

Från SPTF:s styrelse deltog: 

Arne Florqvist, Carola Huber-Guldhag, Micke Johansson, Thomas Ljungman och Anette 

Buhlér. 

 

Ordförande Arne Florqvist hälsade de deltagande välkomna och inledde med att gå igenom 

lite mötesetik samt höra efter klubbarnas erfarenheter från genomförda tävlingarna samt 

omdöme angående samverkan med sällskap och travskola 

 

ST Rikard Sjöberg föredrog om målsättningen med ponnytravet inom ST. ST och sällskapen 

jobbarr hårt för att utveckla ponnytravet framåt. Rikard fortsätter med att redovisa statistik. 

Stora travet minskar drastisk, men ponnytravet som gått bakåt tidigare kan peka på en 

försiktig uppgång 2014.  
 

Den samlade rapporten från samtliga 22 närvarande ponnytravklubbar, var återigen enbart 

positiva och alla var mycket nöjda med hur tävlingarna och arrangemangen fungerat. Kritik 

framfördes mot propparnas utformning och de gällande montéreglerna. 

Representantskapsmöte / Ungdomssting 

 

SPTF:s representantskapsmöte och ungdomsting avhölls som brukligt på Quality Airport 

Hotel, Arlandastad i slutet av november 2014 



 
 

Deltog från ST under förmiddagen och pratade om ovanstående. 

 
 

Närvarande vid representantskapsmötet var: 35 representanter från 21 olika klubbar 

Närvarande vid ungdomstinget var: 37 representanter från 20 olika klubbar 

 

Ordförande Arne Florqvist hälsade välkommen och öppnade representantskaps och 

ungdomstinget med att visa lite statistik från det gångna året.  

 

Det genomfördes några färre lopp och tävlingstillfällen under 2014 än under 2013.  



 
Antalet startande ponnyer … 

 
 

… minskade något, medan antalet starter per ponny ökade några tiondelar. Detta visar att man 

startar ponnyerna i flera lopp än tidigare. 

Ett stort bekymmer för oss inom ponnytravet är att antalet betäckningar fortsätter att ligga på 

en allför låg nivå. Här måste SPTF och avelsförbunden hjälpas åt att vända denna negativa 

trend samt titta på vilka hingstar som skall används i aveln för ponnytravets framtida behov. 

Ponnyaveln måste stimuleras inför framtiden. (kanske uppfödarpremier mm) 

 

Fördelningen över åldersrelaterade licenser redovisades i ordförandens kommentar i början av 

denna verksamhetsberättelse. 
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Eftermiddagen ägnades helt åt att jobba med grupparbeten utifrån temat för konferensen 

Styrelsen har beslutat om att presentera denna mål- och visionsplan vid årsmötet 2015. 

Sponsorkommittén 

 

Sponsorkommittén lyckats med att sälja in ponnytravet hos Umesläp. Umesläp sponsrade alla 

mästerskapslopp under året. Detta medförde en intäktsförstärkning till SPTF. Vi tackar 

Umesläp för denna sponsring 

Mätkommittén 

 

Mätkommittén 2014 har bestått av Arne Florqvist, Bengt Westergren samt Christina Hietanen. 

Mätkommittén genomförde som tidigare beskrivits 3 kontrollmätningar. (se ordförandens 

kommentar) 

 
 

Mästerskapslopp 2014 
 

Svenskt Mästerskap, kat B 

Visby den 8 juli 

Thyra Tyrann / Camilla Ingerstad 

Segr. 10  år S e. Tyson II – Sundbys Tuva 

Vinnartid: 1.40,9ag 

Äg: Stall Julmyra 

Uppf: Mia Strandqvist, Vollsjö 

Tr: Mikael Hedström, Heby 

 

Svenskt Mästerskap, kat A 

Åby  den 11 oktober 

Emmeros Fantasia / Hanna A. Odder 

14 år S e. Hamras Fridolf  - Almnäs Colette 

Vinnartid: 2.12,1a 

Äg: Hanna Andersson –Odder, Blentarp  

Uppf: Inga-Lill & Jan Hyttring 

Tr: Hanna A. Odder, Blentarp 

 

Nordiskt Mästerskap, kat A 

Solvalla den 8 augusti 

Skorpan C.C.* / Hans Martin Röd 

6 år V e. Lufsen II – Roxette 

Vinnartid: 2.35,9a 

Äg: Vidar Björn Röd, Norge  

Uppf: Håkan Ljungberg, Vittinge 

Tr: Hans Martin Röd, Norge 

 

 

 

Nordiskt Mästerskap, kat B 

Solvalla den 8 augusti 

Miniatyr / Nathalie Norlander 

6 år V e. Tyson II – Hults Minita 

Vinnartid: 1.45,0a 

Äg: Nathalie Norlander, Bro  

Uppf: Margareta Vikner, Umeå 

Tr: Nathalie Norlander, Bro 

 

Guldstoet, kat A 

Örebro den 14 augusti 

Emmeros Fantasia / Hanna A Odder 

14 år S e. Hamras Fridolf – Almnäs Colette 

Vinnartid: 2.14,7a 

Äg: Hanna Andersson-Odder, Blentarp  

Uppf: Inga-Lill & Jan Hyttring 

Tr: Hanna A Odder, Blentarp 

 

Guldstoet, kat B 

Umåker den 17 augusti 

Thyra Tyrann / Camilla Ingerstad 

Segr. 10  år S e. Tyson II – Sundbys Tuva 

Vinnartid: 1.40,9a 

Äg: Stall Julmyra, Heby 

Uppf: Mia Strandqvist, Vollsjö 

Tr: Mikael Hedström, Heby 

 

 



Svenskt 5-årsmästerskap, kat A 

Färjestad den 24 augusti 

Mina II / Wera Manberger 

Segr.5 år S e. Gläntans Domino – Dalsgårds 

Diana    Vinnartid: 2.19,0a 

Äg: Anna Manberger, Rimbo  

Uppf: Linn Strandqvist, Vollsjö 

Tr: Wera Manberger, Rimbo 

 

Svenskt 5-årsmästerskap, kat B 

Färjestad den 24 augusti 

Eragon / Emma Smedeby 

Segr. 5 år V e. Parat – Delta Dar 

Vinnartid: 1.53,8ag 

Äg: Emma Smedeby, Eskilstuna 

Uppf: Isabelle Hyldeen 

Tr: Emma Smedeby, Eskilstuna 

 

Svenskt travderby, kat A 

Jägersro den 7 september 

Månstorps Pagadee / Isak Johansson 

4 år H e. Gläntans Domino – Sessan 

Vinnartid: 2.28,2a* 

Äg: Malin C Johansson, Lövestad                                 

Uppf:  Jan Hermansson & Åsa Liljegren 

Tr: Malin C Johansson, Lövestad   

 

Svenskt travderby, kat B 

Jägersro den 7 september 

Tip Top / Evelina Jonsson 

4 år V e. Gumino – Katrinebergs Betty 

Vinnartid: 1.51,5a 

Äg: Sandra & Evelina Jonsson, Mantorp 

Uppf: Carina Hansson, Falun 

Tr: Sandra Jonsson, Mantorp 

Svenskt Mästerskap monté, kat A 

Tingsryd den 14 september 

Emmeros Fantasia / Maja A. Odder 

14 år S e. Hamras Fridolf  - Almnäs Colette 

Vinnartid: 2.27,5a 

Äg: Hanna Andersson –Odder, Blentarp  

Uppf: Inga-Lill & Jan Hyttring 

Tr: Hanna A. Odder, Blentarp 

 

Svenskt kriterium, kat A 

Solvalla  den 28 september 

Sjöbrisens Dunder / Freja Borg 

Segr. 3 år H e. Dollman – Eketorps Lucretzia 

Vinnartid: 2.384ag* 

Äg: Petra Björkman & Dan Viklund  

Uppf: Petra Björkman & Dan Viklund 

Tr: Malin Borg, Kalmar 

 

Svenskt kriterium, kat B 

Solvalla  den 28 september 

Come Clarity / Hannah Gustavsson 

3 år S e. Ernst Ronaldo – Kålmans Pärla 

Vinnartid: 1.55,3a 

Äg: Therese Bjurman                            

Uppf: Angelica Holmqvist, Vallentuna                               

Tr:  Hannah Gustavsson, Djurås 

 

Svenskt Mästerskap i monté, kat B 

Gävle den 23 oktober 

Tuffing / Camilla Ingerstad  

Segr. 12  år V e. Tyson II – Sundbys Tuva 

Vinnartid: 1.44,7a 

Äg: Stall Julmyra, Heby 

Uppf: Acl Stuteri Ab, Vislanda 

Tr: Mikael Hedström, Heby

 

Årets hästar 2014 

 
SPTF hade även i år en förhoppning att tillsammans med ST arrangera en gemensam 

tillställning där vi prisade våra ungdomar och deras ponnyer för prestationer gjorda under 

2014. Detta blev inte verklighet i år heller då avdelningen ”Utbildning och näring” hos ST, 

själva ville prisa årets kusk ryttare och ponny. SPTF lyckades dock förhandla fram att tre 

priser tilldelades de tvåbenta aktörerna och som skulle uppmärksammas på V75 finalerna på 

Solvalla den 7 feb 2015. De fyrbenta aktörerna dvs. ponnyerna kommer att uppmärksammas 

på ponnytravgalan den 28 mars i samband med årsmötet 2015 och SPTF:s 40 års jubileum. 

Vår förhoppning är dock fortfarande att vi inför kommande år skall kunna hitta ett gemensamt 

koncept som både SPTF och ST kan ställa sig bakom och därmed gemensamt uppmärksamma 

våra ponnytravungdomars och ponnyhästars prestationer för den gångna säsongen. 

 

Förnomineringarna har genomförts av representanter från styrelsen och representant från 

Svensk Travsport. De kriterier som använts är bl.a. deltagande och placering i årgångs- och 



 
mästerskapsloppen, resultat och i övrigt under året uppnådda prestationer. Den slutgiltiga 

nomineringen beslutade styrelse om. 

 

Röstningen genomfördes på SPTF:s hemsida under en 14 dagars period. Dessa röster utgjorde 

50 % av röstetalet vid den slutgiltiga röstningen. Resterande 50 % utgjordes av styrelsen 

röster. Följande tabell redovisar röstningen. 

 

Kategori A 

        

3-åringar A Antal 

Nät röster i 

procent 

 

Styrelsen röster i procent 

Allgunnens Galina 23 18 % 

    Månstorps Quadro 56 43 % 2 33% 43 99 

Sjöbrisens Dunder 51 39 % 4 67% 87 138 

Summa 130 100 

  

100% 130 

 

        4-åringar A Antal Andel röster i procent 

   Emmeros Gloria 27 21 % 

    Månstorps Pagadee 90 71 % 6 100% 127 217 

Sverkertorps Tenor 10 8 % 

    Summa 127 100 

  

100% 127 

 

        5-åringar A Antal Andel röster i procent 

   Emmeros Legolas 19 15 % 

    Mina II 43 34 % 4 67% 84 127 

Månstorps Opal 64 51 % 2 33% 42 106 

Summa 126 100 

  

100% 126 

 

        Årets äldre A Antal Andel röster i procent 

   Danielle 22 17 % 

    Emmeros Fantasia 71 55 % 6 100% 130 201 

Emmeros Imponera 37 28 % 

    Summa 130 100 

  

100% 130 

  

 

       Montehäst A Antal Andel röster i procent 

   Emmeros Fantasia 99 75 % 6 100%   132 231 

Emmeros Kometta 9 7 % 

    Nova I 24 18 % 

    Summa 132 100 

  

100% 132 

  

 

 

 



 
 

 

Kategori B 

 
       3-åringar B Antal Andel röster i procent 

   Come Clarity 99 76 % 6 100% 131 230 

Texaz 19 15 % 

    Queen L 13 10 % 

    Summa 131 100 

  

100% 131 

 

        4-åringar B Antal Andel röster i procent 

   Mara Leaf 18 13 % 

    Pros Maserati 29 22 % 

    Tip Top 87 65 % 6 100% 134 221 

Summa 134 100 

  

100% 134 

 

        5-åringar B Antal Andel röster i procent 

   Dallas 15 11 % 

    Eragon 76 56 % 6 100% 135 211 

Ekslätts Twilight 44 33 % 

    Summa 135 100 

  

100% 135 

 

        Årets äldre B Antal Andel röster i procent 

   Fantom 40 30 % 

    Thyra Tyrann 45 34 % 6 100% 133 178 

Tuffing 48 36 % 

    Summa 133 100 

  

100% 133 

  

Montehäst B Antal Andel röster i procent 

   Predor 33 25 % 

    Tuffing 47 35 % 4 67% 89 136 

X-Krut 53 40 % 2 33% 44 97 

Summa 133 100 

  

100% 133 

  

Efter analys av genomförd nätröstning och viktning av styrelsens röstning utsågs följande till 

2014 års pristagare. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
Årets pristagare 2014 är 

 

Kategori A 

 

3-åringar  4-åringar  5-åringar 

Sjöbrisens Dunder Månstorps Pagadee Mina II 

 

Årets äldre   Monté 

Emmeros Fantasia Emmeros Fantasia 

 

Årets häst kat A Rungeboholms vandringspris.   

Emmeros Fantasia Gläntans Domino 

Kategori B 

  

3-åringar  4-åringar  5-åringar 

Come Clarity Tip Top  Eragon 

 

Årets äldre  Monté 

Thyra Tyrann Tuffing 

 

Årets häst kat B Bruntes vandringspris 

Thyra Tyrann Fantom 

 
Årets Ponnytravklubb 2014 

 

Östersunds Ponnytravklubb ÖPTK 

 
Motivering årets klubb: 

 

ÖPTK har genom sin verksamhet visat på stark framåtanda, entusiasm, klubbsammanhållning och 

positivt bemötande på och utanför travovalen. 

ÖPTK har i sin verksamhet tagit fasta på de av förbundet prioriterade föreningsaktiviteter och 

samverkan över gränserna samt arbetar utifrån den enskilde medlemmens förutsättningar, önskemål 

och behov. 

ÖPTK har genomfört flera andra aktiviteter utanför travet för sina medlemmar typ familjedagar, och 

studiebesöksaktiviteter för ungdomarna och på så sätt byggt upp och stärkt gemenskapen bland sina 

medlemmar. 

ÖPTK har därför i hård konkurrens med andra nominerade klubbar utsetts till att erhålla förbundets 

utmärkelse som Årets Ponnytravklubb 2014. 

 

Vi gratulerar alla pristagare! 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 
 

 

Stockholm den 28 mars 2015 

SPTF:s styrelse 2014 

 

________________________ 

Arne Florqvist 

Ordförande 

 

________________________  ________________________ 

Sten Bondesson   Anette Buhlér 

Vice ordförande, ekonomi   Ledamot 

 

________________________  ________________________ 

Carola Huberg-Guldhag   Peter Zetterqvist 

Ledamot, sekreterare   Ledamot 

 

________________________  ________________________ 

Thomas Ljungman   Micke Johansson 

Ledamot    Ledamot 

 

 


